
2016D48220 VERSLAG HOUDENDE EEN LIJST VAN VRAGEN 

De vaste commissie voor Wonen en Rijksdienst heeft een aantal vragen 
voorgelegd aan de Minister voor Wonen en Rijksdienst over de Wijziging 
van de begrotingsstaten van Wonen en Rijksdienst (XVIII) voor het jaar 
2016 (wijziging samenhangende met de Najaarsnota) (Kamerstuk 
34 620 XVIII, nr. 2). 

De voorzitter van de commissie,
Geurts 

De griffier van de commissie,
Van der Leeden 
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Nr Vraag 
1 Kunt u, om de leesbaarheid van de tabellen te verbeteren, ook de 

substantiële wijzigingen op de kolom Mutaties Miljoenennota 
toelichten? 

2 Hoe groot is de kans dat er de komende jaren alsnog tekorten 
ontstaan bij de uitgaven aan huurtoeslag, ondanks het feit dat het 
kabinet heeft aangekondigd het budget voor huurtoeslag te 
verhogen? 

3 Welk deel van de uitgaven aan huurtoeslag zou bespaard kunnen 
worden indien het aantal dure scheefwoners zou zijn teruggedron-
gen tot een absoluut nulpunt? 

4 Kan een overzicht gegeven worden van alle tekorten en verhogin-
gen sinds 2014 op de post huurtoeslag? Zijn de tekorten uit het 
verleden nu geheel «bijgewerkt» of resteert er nog een tekort? 

5 Waarom zijn bedragen aangaande het Beleidsprogramma 
Woningbouw bij Opdrachten, Subsidies en Bijdrage agentschap-
pen onderling verschoven? (artikel 2.2)?
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